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Obóz przedsezonowy rozpoczęty. U Zdenka Zemana nikt nie ma taryfy

ulgowej, nawet bramkarze, o czym przekonywał w wypowiedzi dla Roma

Channel, Bogdan Lobont. Dla rumuńskiego golkipera będzie to już czwarty

sezon w Romie. 

 

- Bieganie? Trzeba biegać od samego początku, gdyż podstawę musimy zrobić

również my, bramkarze. Co uderzyło mnie na początku zgrupowania? Nic, gdyż

wiedzieliśmy o tym co na nas czeka, wiedzieliśmy, że przed nami praca. Pracujemy i

jestem pewien, że w końcu będziemy mieli owoce. Dla bramkarza normalnym jest

podstawowy trening, ważnym jest bieganie. Odejście Tancrediego? Nigdy mi się nie

skarżył, był kimś kto pracuje i nie ma z nikim żadnych zatargów. Zrobiłem wszystko

to co powiedzieli mi wszyscy trenerzy, także z trenerem Tancredim miałem dobre

relacje. Nie mam nic wspólnego z tą historią. Czy czuję się częścią zespołu? To

czwarty rok gdy tutaj jestem, mam chęć zajścia jak najdalej jest to możliwe z Romą.

To wspaniała grupa, wśród wszystkich drużyn, które zwiedziłem nie znalazłem grupy

takiej jak ta.
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